
 

Αθήνα, 03/08/2020 

Ερώτηση  

 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας  

   

Θέμα: «Έλλειψη αίματος στο Νοσοκομείο Παίδων “Η Αγία Σοφία”»  

 

Με ανακοίνωση που εξέδωσε η Μονάδα Μεσογειακής Αναιμίας του Νοσοκομείου Παίδων 

“Η Αγία Σοφία” ενημερώνει ότι υπάρχει σοβαρότατο θέμα έλλειψης αίματος στις αιμοδοσίες 

και κάθε ασθενής είναι δυνατόν να καλυφθεί με μια μονάδα ΣΕΑ.  

Αυτή η σοβαρότατη έλλειψη έχει θορυβήσει τον Πανελλήνιο Σύλλογο Πασχόντων από 

Μεσογειακή Αναιμία (ΠΑΣΠΑΜΑ) καθώς θα ταλαιπωρήσει ακόμη περισσότερο παιδιά που 

νοσούν από Μεσογειακή Αναιμία και Δρεπανοκυτταρική Νόσο και κάνουν μετάγγιση στο 

“Αγία Σοφία”. 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένη τη σοβαρότητα της κατάστασης,  

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Είναι ενήμερος για την έλλειψη αίματος στο συγκεκριμένο Νοσοκομείο; 

2. Ποιες λύσεις αντιμετώπισης του φαινομένου εξετάζονται από πλευράς Υπουργείου; 

3. Πώς θα στηριχθεί το “Αγία Σοφία” ώστε να βρεθεί το απαραίτητο για τις μεταγγίσεις 

αίμα και να μην ταλαιπωρηθούν παιδιά που χρειάζονται να κάνουν μετάγγιση;  

 

Η ερωτώσα βουλευτής  
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